

Unternehmenspolitik im Kontext zu Konfliktmineralien

Im Zuge der Förderung von Programmen zur ökologischen und sozialen Verantwortung verzichten wir bewusst auf den Einsatz sogenannter *Konfliktmineralien*, die mit ihrem Umsatz zur Unterstützung bewaffneter Konflikte beitragen können.

Bei der Herstellung unserer Produkte setzen wir – als einziges der potenziell betroffenen Mineralien/Metalle – in den Lötprozessen Zinn (Sn) ein. Von unseren Zulieferanten für Zinn fordern wir regelmäßig eine Erklärung zu Konfliktmineralien nach csfi-Standard an (<http://www.responsiblemineralsinitiative.org/>).

Auf dieser Informationsbasis erklären wir nach bestem Wissen, dass wir nur Zinnsorten beziehen, die nicht mit Rohstoffen aus den Ländern Demokratische Republik Kongo, Angola, Burundi, Ruanda, Sambia, Sudan, Tansania, Uganda oder Zentralafrikanischen Republik hergestellt wurden.

Company policy regarding Conflict Minerals

As part of our commitment to promoting environmental and social responsibility programmes, we deliberately avoid the use of so-called conflict minerals, sales of which could be used to support armed conflict.

The only potentially affected mineral/metal used in the manufacture of our products is tin (Sn), which is used in the soldering process. Our tin suppliers are required to supply a regular statement on conflict minerals according to csfi standards (<http://www.responsiblemineralsinitiative.org/>).

Based on this information, we declare that, to the best of our knowledge, we only buy types of tin that have not been manufactured using raw materials from the Democratic Republic of Congo, Angola, Burundi, Rwanda, Zambia, the Sudan, Tanzania, Uganda or the Central African Republic.

Dipl.-Ing. H. Horstmann GmbH
Humboldtstraße 2-10
42579 Heiligenhaus
Deutschland / Germany



Dipl.-Ing., Dipl.-Wirtsch.-Ing. Dirk Horstmann
Geschäftsleitung / Managing Board
Heiligenhaus, 2018-05-30